
Notulen dMR 1 juli 2025 

 

Aanwezig: Daan, Elke, Kirsty, Mohammed, Myrte, Petra, Rikkert, Sam, Susanne, Sven en 
Thijs. 

Afwezig: Jannika en Sarah.  

 

Mededelingen 

- Er komt een stukje over de dMR in het Stichter Bericht, door Thijs.  

 

Over de stichting. Huidige situatie 
De bestuurder is uitgevallen. Er is nu een bestuursteam met afgevaardigden van alle drie 
de scholen. 
Angelique uit Nijmegen is tekeningsbevoegd.  
Het bestuursteam wil liever geen bestuurder meer, maar het bestuur samen voor zijn 
rekening nemen.  
Er is fijn overleg geweest met de raad van toezicht. De taken zijn verdeeld.  

Notulen:  
1 april goedgekeurd.  
14 mei: moet nog goedgekeurd worden.  

Voor 4 juli op de website.  

Agenda 
Petra is aanwezig i.p.v. Nadja.  
Pta’s moeten wettelijk voor 1 okt vastgesteld worden.  
Het schoolondersteuningsprofiel moet nog aangepast worden. Kan gedaan worden als 
het nieuwe profiel bekend is. Volgende vergadering is dit opnieuw aan de orde.  
Het samenwerkingsverband passend onderwijs heeft een verbeteropdracht gekregen 
van de inspectie.  

Viermaandsrapportage: ter info 
Geen specifieke bespreekpunten.  
Het is een helder document. Bij verschil groter dan 20.000 euro is een toelichting 
noodzakelijk. De rapportage laat zien waar de school nu staat.  
Het uitvalpercentage is landelijk gemiddeld 12%. SVS nu allemaal onder de 12%. 
Volgend jaar wordt voor de invulling van de opvanguren nog een verbeterslag gemaakt.  

De lesuitval in de periode januari – april is nog wel heel hoog.  
Er is nog geen structurele aanpak voor het lerarentekort, maar de vacatures die er waren 



zijn inmiddels vervuld. 
Er is ook weinig langdurig uitval op de SVS.  
En er is steeds vaker interesse van mensen die uit het reguliere onderwijs komen en die 
graag op de SVS willen komen werken.  

Begroting kalenderjaar 2025 
Het bedrag voor ict lijkt hoog (ongeveer één ton), maar dat schijnt normaal te zijn, alleen 
al door de afschrijving van de laptops.  Extra uitgaven die dit schooljaar nog gedaan 
moeten worden zijn voor de computerzuilen met daarop de lesroosters.  
Een paar subsidies die binnengehaald zijn moeten nog in de begroting verwerkt worden, 
o.a. de subsidie basisvaardigheden.   

Er wordt nog gezocht naar een oplossing voor de teruglopende ouderbijdrage. Tot nu toe 
is deze 4% van de begroting, maar deze wordt onvoldoende betaald. Er zijn al vrije 
scholen die het zonder de ouderbijdrage doen.  

Het is van belang om te blijven werken aan de community van de school, dat maakt 
ouders mogelijk ook weer meer betrokken.  
Voor de kunstreis blijft de ouderbijdrage ook enorm achter. Voorstel van de leerlingen is  
om een promotiefilmpje te maken, zodat veel duidelijker is waar het geld aan besteed 
wordt. Er zijn creatieve oplossingen te bedenken.  

De Tobiasschool heeft zijn eigen VOB. 

Schoolondersteuningsprofiel 
Verplaatst naar volgende vergadering, omdat het stuk nog aangepast moet worden.  

PTA 
Alle opmerkingen worden via Thijs naar Wisse gestuurd. In oktober moeten de pta’s 
officieel vastgesteld worden. 

Examenregelement 
Dit is een formeel document. Geen wijzigingen t.o.v. vorig jaar.  
De dMR stemt in.  

Sociale veiligheid 
Geen opmerkingen, mooie actiepunten. 
Er worden meer leerlingarena’s ingezet om leerlingen mee te laten denken.  
Arena’s worden ingezet om te toetsen of verbeterpunten ook werkelijk effect hebben 
gehad. De respondenten zijn afkomstig uit alle 7e en 9e klassen.  
Score over veiligheid is heel hoog. Er zijn wel ook heftige incidenten. Door sociale media 
lijkt dit toe te nemen.  

12e-klassers en hun ouders vullen ook nog een exit-enquête in. Sociale veiligheid scoort 
hoog.  



Lestabel 
Er zijn alleen kleine wijzigingen doordat er bijvoorbeeld onvoldoende bezetting was voor 
Frans. Mavo/havo krijgt samen Frans, omdat de groepen afzonderlijk te klein zijn. 
Nask1 en Nask2 zijn enkel naamswijzigingen.  
Er is nu meer aanbod voor de bètaleerlingen (ook voor de mavoleerlingen die 
doorstromen naar de havo).  
Nieuw vak: praktijkvak havo.  
Oriëntatie werd dit jaar door problemen met de bezetting niet gegeven. Komend jaar 
weer wel.  
Nog steeds zit de SVS ruim boven het verplichte minimum aantal lessen.  

De urenverantwoording van de lessentabel heeft de dMR aan het begin van het 
schooljaar gezien. Er was een verandering in het totaal aantal uren voor mavo, havo en 
vwo. 

dMR is akkoord met de lesentabel.  

Telefoonbeleid 
De SVS wil vooruitlopen op het beleid dat er landelijk aankomt.  
Thuis of in de kluis gaat gelden voor de hele school. Dit betekent dat elke leerling een 
kluisje krijgt met een eigen sleutel.  
Telefoons mogen alleen gebruikt worden buiten het schoolterrein en dus ook niet in 
tussenuren.  
Als een leerling toch een telefoon op zak heeft, moet deze ingeleverd worden. School is 
niet verantwoordelijk voor schade of vermissing van telefoons. 

Voor de docenten wordt het de richtlijn de telefoon zo min mogelijk te gebruiken, maar 
zij hoeven zich niet te houden aan de regels voor de leerlingen.  
Roosterwijzigingen worden zichtbaar op de computerzuil. Leerlingen kunnen hier met 
hun schoolpas ook hun individuele rooster opzoeken. 
Leerlingen met een medische indicatie kunnen, als dat nodig is, toestemming krijgen om 
hun telefoon wel bij zich te hebben.  
Het gebruik van laptops door leerlingen is op school wel toegestaan.  

Voor de volgende zaken moet nog een oplossing gevonden worden:  
- In de mediatheek inloggen in je mail moet ook zonder authenticator kunnen.  
- Er moet gezorgd worden voor voldoende laptops, zodat leerlingen in tussenuren 
zelfstandig kunnen werken. Er komen binnenkort meer Chromebooks die leerlingen 
kunnen lenen. (mogelijk kan van een computerlokaal ook een werkruimte voor 
leerlingen gemaakt worden).  
- Het is fijn als leerlingen muziek kunnen luisteren. Voor sommigen is het fijn om zich zo 
af te kunnen sluiten. (ludiek idee: mp3-spelers en discmans om te lenen).  
- Het nieuwe telefoonbeleid moet goed gehandhaafd worden.  



De dMR stemt in, mits het ‘grijze’ gebied opgehelderd wordt:  
- problemen met authenticator. 
- Uitzonderingen voor zorgleerlingen. 
- Mogelijkheid om op chromebook te werken tijdens tussenuren. Meer computers 
beschikbaar. 
- Mogelijkheid om muziek te luisteren. 
- Heldere regels voor personeel.  
- Evalueren nieuwe telefoonbeleid na twee maanden. Ook in dMR-vergadering van 
december.  

Meldcode bij signalen huiselijk geweld en kindermishandeling 
Het is vanuit de overheid verplicht om een dergelijk meldpunt te hebben. Het is nu 
vernieuwd en voldoet aan de wettelijke eisen.  
Aan het begin van het schooljaar wordt met alle mentoren het stappenplan 
doorgenomen, zodat iedereen weet welke rol hij/zij heeft. De signaalfunctie moet goed 
gekend worden. 
De rol van Nadja en die van Rachel is vergelijkbaar.  
Er moeten nog een paar dingen aangepast worden: 
- In de huidige formulering komen de mannen er bekaaid vanaf.  
- Bij stap 3 staat dat bij een gesprek met mentor en ouder ook de teamleider aanwezig is. 
Dit moet aangepast worden, de teamleider is hier niet automatisch bij aanwezig. 
- De plaatjes zijn erg onduidelijk.  
- Bij stap 1 is het niet helemaal helder wie met de leerling in gesprek gaat, docent of 
mentor. De docent neemt contact op met de mentor. Mentor onderneemt verder actie, 
maar de docent kan ook het gesprek met de leerling voeren als er een goede band is.  

Subsidie basisvaardigheden, ter info 
De subsidie is toegekend. Er moet voor 10 oktober een activiteitenplan gemaakt worden 
voor de besteding van deze subsidie.  
Basisvaardigheden: rekenen, taal en burgerschapsvorming.  
Direct na de vakantie moet het plan door de dMR goedgekeurd worden. Lastige 
planning, omdat de vakantie in deze periode valt. Er is een externe projectleider 
aangesteld.  
Het plan wordt per mail aan de dMR gestuurd in de loop van september. 
10 okt moet het naar inspectie. 

Hoogbegaafheidsprofiel 
De beschrijving van hoogbegaafd en begaafd vraagt nog om aanscherping.  
Leerlingen die hiervoor in aanmerking komen krijgen een faciliteitenpasje dat toegang 
geeft tot aanpassingen op school. 
Elke school heeft de opdracht om hier wat mee te doen.  
Een expert binnen de school zal toelichten wie recht heeft op een pasje en wie niet. 



De dMR stemt nog niet in.  

Datum volgende vergadering 
Donderdag 18 september, 18:00 uur 

 

WVTTK 

- Op 11 september is er een proefinspectie, ter voorbereiding op het bezoek van de 
inspectie. Ook leerlingen worden hierbij betrokken.  

- Op 18 september komt de inspectie op bezoek. Vwo-stroom wordt onder de loep 
genomen.  

- 45-rooster start met een pilot. De 0-meting onder leerlingen is al gedaan. De 
gegevens die daaruit gekomen zijn, worden nog verwerkt.  

- Nieuwe agendapunten moeten twee weken voorafgaand aan de vergaderdatum 
worden ingediend.  

 
 
 
 
 


